

Tuairisc Aontaithe ón gcruinniú an Bord Bainistíochta ar an Mháirt an 21ú Deireadh Fómhair, 2020 ag 7:45 p.m. Bhuail an Bord Bainistíochta sa halla agus bhí masc á chaitheamh ag gach baill bord agus scaradh fisiciúl i bhfeidhm. Seo an tuairisc aontaithe ón gcruinniú sin.

Agreed Report from the Board of Management meeting on Tuesday, October 21st, 2020 at 7:45 p.m. The Board of Management met in the hall with all members wearing a mask and physically distanced. The following is the agreed report from the meeting.

- **1. Ghlac an Bord Bainistíochta leis an bPlean Athoscailte Covid-19 leasaithe.**The Board approved the amended Response to Covid-19 Plan.
- 2. Ghlac an Bord leis an Mheasúnacht Ríoscaí ceangailte leis an bPlean don Covid-19 leasaithe.

 The Board approved the amended Risk Assessment attached to the Covid-19 Response Plan.
- 3. Bhí tagairt déanta don Uasoiliúint atá déanta ag an LCW agus DLCW chomh maith leis an tabhacht a bhaineann le foirm dearbhú a líonadh agus le taifead a choinneáil ar pods ar mhaithe sláinte agus sábháilteacht sa scoil.

Reference was made to the recent training of LWR and DLWR, the completion of the declaration form before returning to school as well as the recording of seating plans of pods to ensure a healthy and safe environment in the school.

 Ghlac an Bord Bainistíochta leis an bPlean Iontrálan leasaithe agus a bhéas ag tosnú ar an 02/10/2020 go dtí 17/03/2021 do dhaltaí nua.

The Board approved the amended the Admission Policy for new enrolments from 02/10/2020 to 17/03/2021 for new pupils.

- 5. Fáilte roimh Niamh chuig an Chéad Chruinniú Bord ina phost mar phríomhoide nua Scoil Raifteirí. The Board welcomed Múinteoir Niamh to the first meeting of the Board in her new capacity as principal of Scoil Raifteirí.
- 6. Ceapúchán Cristín Uí Ghiobúin mar Phríomhoide Táinisteach ceaduithe ag an mBord. The appointment of Cristín Uí Ghiobúin as Deputy Principal was agreed by the Board.
- 7. Ghabh an bord buíochas ó chroí le daltaí, le tuistí agus le gach ball foirne as a ndúthracht, as a n-íobairtí agus as a gcomhoibriú chun an plean freagartha scoile a leanúint chun pobal na scoile a choimeád slán sábháilte le linn na paindéime seo. Mhol an bord go dtógfadh gach duine sos tuillte ó chúramaí scoile i rith an mbriseadh idir-téarma. The board expressed their sincere gratitude to students, parents and staff for their forbearance, sacrifices and cooperation in following the school's response plan in endeavouring to keep the school community safe during the current pandemic. The board encouraged all to take a well-deserved break over the mid-term break.
- 8. Mhol an Bord an béim atá á cur ar chumarsád le tuistí agus páistí idir Nuachtlitir, Teacht le chéile ar an all-call, agus teangbháil tríd Aladdin Connect i bhfeidhm chomh maith le clárú Scoil Raifteiri ar Instagram; Twitter agus Facebook. Tá tionchar an dearfach leis an gcumarsáide seo i measc an cpmhphobal scoile. The Board commended the current level of communication with parents and children from the Newsletter, All-call Assembly and communication via Aladdin Connect as

well as the registration of Scoil Raifteirí on Instagram, Twitter and Facebook. This level of communication has had a very positive effect on the school community.

- 9. Buíochas leis an bPríomhoide agus Foireann na Scoile mar gheall an bplean Covid a chur i gcrích go h-éifeachtach ag cinntiú sábháilteacht na scoile uile suas go dtí Briseadh na Samhna. The Board extended congratulations to the Principal and Staff for the effective implementation of the Covid-19 plan ensuring the safety of the whole school up to the midterm break.
- 10. Ghabh an bord comhghairdeas le Rang 3 a rinne sacraimint an Chéad Chomaoineach Naofa ar an 29ú Meán Fómhair. Gabhadh buíochas le múinteoirí Pádraig Ó hÉánaigh agus Nóirín Uí Dhonnchú a d'ullmhaigh na daltaí don sacraimint seo. Gabhadh buíochas leis an an tAthair Conall agus Máire Uí Chonaill as a ndíograis agus a dtreoir ag an am eisceachtúil seo. The Board congratulated Rang 3 who made their First Holy Communion on the 29th of September. Thanks was extended to Fr. Conall and Mary O Connell for their diligence and guidance at this extraordinary time. The preparation by their teachers Múinteoir Pádraig and Múinteoir Nóirín was also acknowledged.
- 11. Tuairisc tugtha ag an Roinn na Scrúdaithe Caighdeánaithe Béarla, Gaeilge agus Mata le bheith déanta i mí Bealtaine 2021. Tá measúnú déanta ag an bhFoireann iMí Meanfómhair agus beidh siad mar eolas ag na Cruinnithe le Tuistí atá ag tárlú mar glaochanna guthán ag deireadh Mí Deaireadh Fómhair. The Department of Education have indicated that Standardised tests in English, Irish and Maths are to be carried out in May 2020. Teachers in-class assessment/ observation will form the basis of Parent-teacher meeting dialogue carried out by phone in October/November.
- 12. Tá beirt nua ceaptha go páirt-aimseartha ar an bhfoireann coimhdeach. Fáilte roimh Noal Conway agus Kasia Mazur chuig an scoil. The appointment of a new part-time caretaker and cleaner has taken place. Welcome to Noel Conway and Kasia Mazur to the school.
- 13. Tá an fhoireann Oideachas Speisialta agus Múinteoirí ag obair i gcomhairle le NEPS agus an NCSE le tscaíocht a thabhairt donapáistí le riachtanais speisialta sa scoil. The SE Team and Class teachers are working closely with the NEPS and NSCE agencies to support our SEN pupils.

Beidh an chéad cruinniú eile den bhoird ar an Mháirt, an 8ú Nollag, 2020. The next board meeting will take place on Tuesday, December 8th, 2020 (dáta sealadach ag brath ar sriantaí).

Beidh an chéad cruinniú boird eile ar an Mháirt an 8ú Nollaig, 2020.	The next board
meeting will take place on Tuesday, December 8th, 2020.	